
Zdravotný poradca Bieleho domu: „Nemáme
žiadnu garanciu, že vakcína bude skutočne
účinná“ Navyše, vakcína robí vírus oveľa
silnejším!
- CZ24 News | 15. května 2020

USA: Zatiaľ čo výrobcovia liekov po celom svete sa snažia vytvoriť vakcínu proti koronavírusu,
zdravotný poradca Bieleho domu a hlavný epidemiológ USA Dr. Anthony Fauci prehlásil: „Nemáme
žiadnu záruku, že vakcína bude skutočne účinná.“

Fauci dal toto pochmúrne prehlásenie v utorok pred Komisiou Senátu pre zdravie, vzdelávanie,
prácu a dôchodky počas rozpravy o ceste k opätovnému otvoreniu podnikov v celej krajine. Americký
predstavitelia poukázali na vývoj vakcíny ako na kľúčový bod v boji proti pandémii Covid-19, hoci to
bude trvať minimálne 12 až 18 mesiacov. Keď bude experimentálna vakcína vyrobená, tak ju bude
potrebné hromadne vyrábať, aby sa mohla podávať viac ako 7,6 miliardám ľudí na celom svete.
Pritom neexistujú žiadne overené liečby vírusu.

Fauciho komentáre upozorňujú na ďalšie komplikácie pri vývoji protilátky. „Môžete mať všetko, čo si
myslíte, že je potrebné a nemáte žiadnu imunitnú reakciu,“ vyjadril sa o vakcíne. „Takže jedna
z obrovských neznámych je, či bude účinná. Vzhľadom na to, ako telo reaguje na vírusy tohto druhu,
som opatrne optimistický, že dostaneme od jedného z kandidátov, vyvíjajúcich vakcínu, kladnú
odpoveď.“

Podľa Svetovej zdravotníckej organizácie (WHO) sa celosvetovo vyvíja viac ako 100 vakcín, pričom
najmenej osem kandidátov na vakcínu už bolo testovaných na ľuďoch.

Ďalším problémom, ako povedal Fauci, je, že vakcína robí vírus oveľa silnejším. V minulosti boli
najmenej dve vakcíny, ktoré vyvolali „suboptimálnu odpoveď,“ uviedol. „A keď sa človek dostane do
kontaktu, má v skutočnosti zvýšenú patogenézu choroby, čo je vždy znepokojujúce. Chceme sa preto
uistiť, že sa tak nestane. To sú dve hlavné neznáme.“

Napriek tomu Fauci povedal, že je „obozretne optimistický, že budeme mať vakcínu, ktorá bude mať
určitý stupeň účinnosti.“Fauci tvrdí, že návrat k normálnemu životu a úplné uvoľnenie opatrení bude
až po vynýjdení úspešnej vakcíny. No bol to on, kto zverejnil vo februári v medicínskom časopise
„The New England Journal of Medicine“ prácu, v ktorej tvrdí, že Covid-19 je rovnako smrteľný ako
sezóna chrípka (s úmrtnosťou 0,1%). Niečo tu nesedí.

https://cz24.news/zdravotny-poradca-bieleho-domu-nemame-ziadnu-garanciu-ze-vakcina-bude-skutocne-ucinna-navyse-vakcina-robi-virus-ovela-silnejsim/
https://cz24.news/zdravotny-poradca-bieleho-domu-nemame-ziadnu-garanciu-ze-vakcina-bude-skutocne-ucinna-navyse-vakcina-robi-virus-ovela-silnejsim/
https://cz24.news/zdravotny-poradca-bieleho-domu-nemame-ziadnu-garanciu-ze-vakcina-bude-skutocne-ucinna-navyse-vakcina-robi-virus-ovela-silnejsim/
https://cz24.news/zdravotny-poradca-bieleho-domu-nemame-ziadnu-garanciu-ze-vakcina-bude-skutocne-ucinna-navyse-vakcina-robi-virus-ovela-silnejsim/

